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Zápis ze zasedání 
Zastupitelstva města Kosmonosy 

č. 1/2021 ze dne 27.01.2021 
 
 
 

1) Zasedání zahájeno v:    18:00    hodin  
 
 

Přítomni:   PharmDr.Masarčík, Judr.Řípa, Mgr.Boubín, ing.Janeček, ing.Zedník, 
Mudr.Stegerová, Bc.Křížková, Mgr.Petráš, ing.Blecha, Štěpánek, Vais, Fišer,  
Nepřítomni: 
Omluveni: p.Baboráková, ing.Müller 
 
Volba návrhové komise 
Ing.Pavel Janeček Pro: 11 Proti: 0   Zdržel se: 1/ing.Janeček/ 
Mgr.Petr Boubín Pro: 11 Proti: 0        Zdržel se: 1/Mgr.Boubín/ 
 
 
Volba ověřovatelů zápisu:  
Bc.Jana Křížková Pro: 12 Proti: 0     Zdržel se: 0 
Martin Macoun Pro: 11 Proti: 0    Zdržel se: 1/Macoun/ 
 
Přítomno je 12 zastupitelů 
 

 Program zasedání: 
2) Odsouhlasení programu 
3) Návrh č. 1/2021 – Návrh rozpočtu města Kosmonosy na rok 2021 
4) Návrh č.2/2021 – Návrh střednědobého výhledu rozpočtu města Kosmonosy na roky 

2022 - 2023 
5) Návrh č.3/2021 – Příspěvek na úpravu zevnějšku pro oddávající neuvolněné zastupitele 
6) Návrh č.4/2021 – Dotační programy na rok 2021 
7) Záležitosti vzniklé po odeslání pozvánky – nic k doplnění 
 
8) Informace starosty 
9) Interpelace zastupitelů 

10) Diskuze 
11) Závěr 

 
 

2) Odsouhlasení programu ZM č.1/2021 
 
 
Pro:12/ PharmDr.Masarčík,Judr.Řípa, Mgr.Boubín, ing.Janeček, ing.Zedník, Mudr.Stegerová, 
Bc.Křížková, Mgr.Petráš, ing.Blecha, Štěpánek, Vais, Fišer/ 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 
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Program zastupitelstva města Kosmonosy byl odsouhlasen. 
 
V 18:05 přišel  doc.MUDr.Horák DrSc.      - přítomno je 13 zastupitelů 
V 18:20 přišel  ing.Zedník                            - přítomno je 14 zastupitelů 
V 18:25 přišel  Mudr.Čepelík                      - přítomno je 15 zastupitelů 
 

3)Návrh č. 1/2021 – Návrh rozpočtu města Kosmonosy na rok 2021 
 
 
Důvodová zpráva návrhu: 
 
Rozpočet je finančním plánem, jímž se řídí financování činnosti územního samosprávného celku. Rozpočtový rok je shodný 
s rokem kalendářním. Návrh rozpočtu navazuje na analýzu hospodaření v minulých obdobích a z požadavků na rok 2021. 
Rekapitulace předloženého návrhu rozpočtu: 

Diskuse k bodu č.1: 
 
Doc.Mudr.Horák Drsc. shrnul zápis z jednání finančního výboru, podpořil velké investice. 
 
p.starosta PharmDr.Masarčík informoval o nastavených prioritách, poděkoval p.ing.Červené za zpracování rozpočtu 
na rok 2021 a dotačních programů, p.ing.Šimonovi za práci správního odboru i s na ohledem na vyřízení dotací na 
projekty města Kosmonosy a p.ing.Janečkovi  za přípravu územního plánu. 
 
p.ing.Janeček přednesl ve stručné podobě návrh rozpočtu města Kosmonosy, předpokládané výdaje a příjmy, předeslal, 
že se jedná i o dotacích na určité projekty a ty nejsou zahrnuty v rozpočtu, budou se operativně zpracovávat, dle 
vyřízení a schválení dotací. 
 
p.starosta PharmDr.Masarčík vstoupil do diskuze a předeslal, že minulý týden bylo vedeno jednání s Nadačním 
fondem Škoda Auto ohledně dalších dotací/ bude upřesněno/. 
 

Rekapitulace: 
Předpokládané příjmy celkem           121,596.000,-- Kč 
Z toho:  
Daňové příjmy                          94,125.000,-- Kč 
Nedaňové příjmy         5,150.000,-- Kč 
Kapitálové příjmy                  3,710.000,-- Kč 
Dotace        18,611.000,-- Kč 
            
Předpokládané výdaje celkem             217,168.700,-- Kč 
Z toho: 
Běžné výdaje          91,397.700,-- Kč 
Kapitálové výdaje                125,771.000,-- Kč               
 
Saldo příjmů a výdajů              - 95,572.700,- Kč     
 
Financování celkem                95,572.700,- Kč     
Z toho:  
Změna stavu prostředků na běžných účtech   95,572.700,- Kč     
           
Rozpočet je sestaven jako schodkový, výdaje převyšují příjmy o částku 95,572.700,- Kč. Na financování schodku bude použita 
rezerva finančních prostředků na běžných účtech z let minulých. Změna stavu prostředků na běžných účtech ve výši 
95,572.700,- Kč představuje snížení zůstatku finančních prostředků na běžných účtech. Zůstatek na běžných účtech 
k 31.12.2020 činil 165.019 tis. Kč. 
 
Rada města projednala předloženou zprávu dne 7.1.2020 a doporučuje ke schválení dle přílohy tohoto návrhu a současně 
doporučuje zastupitelstvu města stanovit pravomoci pro uskutečnění rozpočtových změn schváleného rozpočtu na rok 2021. 
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p.ing.Janeček rozpoutal obsáhlou diskuzi na téma kanalizace v ulicích Wolkerova, Šmeralova a částečně zasahující 
Debřské ulice, opětovně budeme žádat o dotace, proto ještě není zahrnuto v rozpočtu, čekáme se na dotační titul a 
následně zpracujeme žádost dotační.  
 
p.PharmDr.Masarčík ještě řekl, že vedení města neignoruje připomínky občanů, snaží se realisticky zhodnotit a 
zrealizovat obnovu různých částí města Kosmonos  - infrastrukturu,  apod., byla prolomena po x letech dotační politika 
a začaly se připravovat pracovní materiály. 
 
p.Štěpánek  vstoupil s příspěvkem „kanalizace“ bere na vědomí informace o dotacích, opět vznesl k diskuzi téma 
rekonstrukce hasičské zbrojnice v Horních Stakorách - osadní výbor Horní Stakory o situaci jednal a je zásadně pouze 
proti statickému zajištění hasičské zbrojnice, chtějí udržet minimum aktivit v Horních Stakorech a proto apelují na 
obnovu hasišské zbrojnice. 
Ohledně hasičské zbrojnice budou předloženy k jednání 2 varianty v únoru na ZM a to  1.výměna neúnosných prvků a 
za 2.vytvoření nového prostoru a dle kalkulace a ceny se rozhodne, jaká varianta se zrealizuje. 
 
Judr.Řípa přidal informaci k rozpočtu i o objektu stavby v Debřské ulici č.10, který je v současné době zajištěn, ale čeká 
se na kompletní revizi technického stavu budovy, dále se informovalo také o třetím objektu , který by měl být 
předmětem zájmu a to je budova školy..tedy kosmonoského zámku , čekáme na posudek z ČVUT na budovu zámku. 
 
p.Štěpánek poděkoval všem, kdo se přičinili o získání dotace na tělocvičnu a poprosil p.ing.Šimona ze správního odboru 
o více informací. 
 
p.ing.Šimon přítomné informoval, že městu Kosmonosy byla schválena dotace na výstavbu nové haly/tělocvičny a 
předložil zastupitelům informaci, že za poslední 3 roky bylo získáno 19 dotací v celkové výši okolo 105 mil Kč z toho 
bylo konkrétně v Horních Stakorách zainvestováno spolu s dotacemi 121 mil Kč pro informaci ostatním. 
 
Ing.Blecha požaduje informaci k výstavbě haly, scénář,investiční záměr, jak je daleko. 
 
Judr.Řípa mu odpověděl, že investorem je město Kosmonosy a splnili jsme podmínky pro dotaci a čekáme na rozhodnutí 
o schválení dotace a pak se rozhodne o dodavateli. 
 
p.ing.Blecha vstoupil do diskuze opět ohledně hasičské zbrojnice, oponoval mu doc.Mudr.Horák DrSc, že nechápe 
neustálé dotazy ohledně Horních Stakor, kde se za dob minulých téměř nic nedělo a nyní má obec novou kanalizaci o 
kterou se velkou prací postaralo současné vedení města …./diskuze byla poměrně obsáhlá…viz.zvukový záznam/, 
p.ing.Blecha se neztotožnuje s návrhem rozpočtu a nebude pro něj hlasovat řekl a vyslovil nedůvěru. 
 
p.ing.Janeček apeluje, aby se zpracoval pro doložení podrobnější materiál a faktograficky seřadil a shrnuly události 
předcházející realizaci kanalizace od roku 2015. 
 
p.Štěpánek apeluje, aby se rovnoměrně budovalo a opravovalo v celých Kosmonosech průběžně a rozvíjelo se ve všechn 
částech města Kosmonosy, nechceme stavět občany proti sobě navzájem, bylo by dobré se věnovat zkvalitnění podmínek 
pro bydlení pro všechny. 
 
p.ing.Janeček ještě přidal informaci k rozpočtovému výhledu / viz.příchozí bod k jednání č.2, který s tím souvisí/ 
 
p.PharmDr.Masarčík informoval , že v letošním roce je naplánováno 7 velkých akcí, které zásadně změní strukturu a 
hodnotu majetku města Kosmonosy. 
 
Judr.Řípa ještě přednesl informaci ohledně obchvatu Kosmonos. 

 
 

Usnesení: 
 
ZM města Kosmonosy projednalo předloženou zprávu a   
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V. ukládá vedoucí ekonomického odboru provést rozpis schváleného rozpočtu do plného třídění rozpočtové skladby dle 
vyhlášky 323/2002 Sb., a provádět třídění dle nástrojů, zdrojů  a účelových znaků v průběhu roku 2021 

 
Pro:14/PharmDr.Masarčík,Judr.Řípa, Mgr.Boubín, ing.Janeček, ing.Zedník, Mudr.Stegerová, 
Bc.Křížková, Mgr.Petráš, Macoun, Štěpánek, Vais, Fišer,doc.Mudr.Horák 
DrSc.,Mudr.Čepelík/ 
Proti: 0 
Zdržel se: 1/ ing.Blecha/ 
 
Návrh byl přijat 
_____________________________________________________________________________ 
 
 
 
4)Návrh č. 2/2021 – Návrh střednědobého výhledu rozpočtu města Kosmonosy na roky 
2022 - 2023 

 
Důvodová zpráva návrhu:  
 

 
Rada města projednala předloženou zprávu dne 7.1.2020 a doporučuje ke schválení ve znění přílohy tohoto návrhu.  
 

Judr.Řípa navrhl odložit na další zasedání ZM 

 
Usnesení: 
 
ZM projednalo předloženou zprávu a  projedná výhled na příštím zasedání  24.02.2021 

 
Pro: 15/PharmDr.Masarčík,Judr.Řípa, Mgr.Boubín, ing.Janeček, ing.Zedník, Mudr.Stegerová, 
Bc.Křížková, Mgr.Petráš, ing.Blecha, Štěpánek, Vais, Fišer,Mudr.Čepelík,doc.Mudr.Horák 
DrSc.,Macoun/ 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 
 

 
I. schvaluje rozpočet města Kosmonosy na rok 2021 takto: 
     celkové příjmy rozpočtu ve výši      121,596.000,-- Kč  
     běžné výdaje                   91,397.700,-- Kč 
     kapitálové výdaje       125,771.000,-- Kč               
     celkové výdaje rozpočtu ve výši      217,168.700,-- Kč 
Financování ve výši                               95,572.700,-- Kč     
Rozpočet, který je přílohou tohoto návrhu,  je sestaven jako schodkový, na financování schodku bude použita rezerva 
finančních prostředků na běžných účtech z let minulých. 
II. schvaluje dle svých kompetencí vyhrazených zákonem o obcích poskytnutí příspěvků zřízeným příspěvkovým organizacím a 
transferů právnickým osobám ve výši uvedené  v tabulkové části materiálu jako závazný ukazatel rozpočtu 
III. ukládá radě města provádět rozpočtová opatření: 

a) v rámci jednotlivých paragrafů výdajové části rozpočtu mimo kapitálových výdajů 
b) v případě rozpočtového zapojení účelově přidělených finančních prostředků z jiných rozpočtů a zdrojů (transfery, 

dary, dotace) 
c) v případě vyšších příjmů oproti rozpočtu, které nejsou určeny na rozpočtem nezajištěné výdaje 

IV. vyhrazuje si provádět rozpočtová opatření mimo rozsah stanovený radě města 

Sestavení střednědobého výhledu rozpočtu, jako nástroje sloužícího pro finanční plánování rozvoje hospodářství, vyplývá ze 
zákona č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů, ve znění pozdějších předpisů. Návrh je sestaven na 2 
roky následující po roce, na který je sestaven rozpočet. Střednědobý výhled rozpočtu je podkladem pro zpracování rozpočtů 
na následující období. 



5 

 

_____________________________________________________________________________ 
 
5)Návrh č.3/2021 – Příspěvek na úpravu zevnějšku pro oddávající neuvolněné zastupitele 
 
Důvodová zpráva návrhu:  
 
V souladu s § 80 zákona č. 128/2000 Sb., o obcích předkládáme návrh na odsouhlasení výše příspěvku na úhradu zvýšených 
nákladů na úpravu zevnějšku pro neuvolněného člena zastupitelstva pověřeného k přijímání projevu vůle snoubenců, že spolu 
vstupují do manželství, s účinností od 1.1.2021 ve výši 250,- Kč za sňatek.  
V případě,  že oddávajícím zastupitelům bude poskytnuto tzv. „ošatné“, ať již formou finanční částky na nákup šatů 
(občanského oblečení), tj. jako peněžní příspěvek, nebo proplacením dokladu za nákup šatů (paragonů), uvedené plnění se 
posoudí jako zdanitelný příjem, který plyne poplatníkovi v souvislosti s výkonem jeho funkce. 
 
Stanovisko odboru:  
Ekonomický odbor vzhledem k výše uvedenému doporučuje poskytovat příspěvek formou finanční částky zpětně na základě 
předloženého přehledu svateb a oddávajících za předchozí pololetí z matriky. 
 
 
Rada města projednala předloženou zprávu dne 14.1.2021 a doporučuje ke schválení dle výše uvedeného usnesení. 
 

p.ing.Janeček vstoupil do diskuze a navrhuje příspěvek zvýšit na 500,-kč za sňatek, Mgr.Petráš se připojuje 
k jeho návrhu navýšení částky. O navýšení částky se bude hlasovat. 
 

Usnesení: 
 
ZM projednalo předloženou zprávu a   
I. schvaluje příspěvek na úhradu zvýšených nákladů na úpravu zevnějšku pro neuvolněného člena zastupitelstva pověřeného 
k přijímání projevu vůle snoubenců, že spolu vstupují do manželství, s účinností od 1.1.2021 ve výši 500,- Kč za sňatek 
II. souhlasí s poskytováním příspěvku na úhradu zvýšených nákladů na úpravu zevnějšku pro neuvolněného člena 
zastupitelstva formou finanční částky zpětně 

 
Pro: 14 /PharmDr.Masarčík,Judr.Řípa, Mgr.Boubín, ing.Janeček, ing.Zedník, 
Mudr.Stegerová, Mgr.Petráš, ing.Blecha,Štěpánek,Macoun,Vais, Fišer,doc.Mudr.Horák 
DrSc.,Mudr.Čepelík/ 
Proti:0  
Zdržel se: 1/Bc.Křížková/ 
 
Návrh byl přijat 

 
6)Návrh č.4/2021 – Dotační programy na rok 2021 
 
Důvodová zpráva návrhu:  
 
Návrh dotačních programů na rok 2021: 

 Dotační program „Podpora rozvoje aktivit pro děti a mládež a vzdělávání v roce 2020“  ve výši 200 tis. Kč 

 Dotační program „Podpora rozvoje sportu dětí a mládeže v roce 2020“ ve výši 900 tis. Kč (oproti roku 2020 je navýšena 
max. částka na jednoho člena do 18 let o 300,- Kč, vzhledem k nedočerpání dotačního programu v roce 2020 z důvodu 
nižšího počtu registrovaných dětí do 18 let) 

 Dotační program „Podpora sportovní činnosti – pronájem a údržba městských sportovních zařízení v roce 2020“ ve výši 
1.000 tis. Kč 

 Dotační program „Podpora rozvoje kultury v roce 2020“ ve výši 300 tis. Kč 

 Dotační program „Podpora sociálních služeb v roce 2020“ ve výši 100 tis. Kč 

 Individuální dotace z rozpočtu města Kosmonosy v roce 2020 ve výši 500 tis. Kč 
 
Dotační programy musí být zveřejněny nejméně 30 dní před tím, než započne běžet lhůta pro podání žádostí.  
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Rada města projednala předloženou zprávu dne 14.1.2021 a doporučuje ke schválení dle výše uvedeného usnesení.  
 

Diskuze k bodu č.4/2021: 
 
-Judr.Řípa konstatuje, že sport a podpora sportu dětí a mládeže je prioritou města, taktéž podpora kultury a ostatních 
spolků a sdružení, ing.Janeček nechce omezit čerpání prostředků. 
 
-p.starosta PharmDr.Masarčík poděkoval Kulturní komisi za činnost a aktivní přístup i ve ztížených podmínkách, 
nyní je připravena místnost na SK Kosmonosy, kterou jako klubovnu může KK využívat a bude k dispozici i jiným 
spolkům města Kosmonosy, bylo vytvořeno dobré zázemí pro činnost všech. 
 
Mudr.Stegerová se přihlásila do diskuze jako zástupce KK Kosmonosy a zhodnotila činnost v době ztížené covid 
situací, bylo zrealizováno plno akcí pro občany města Kosmonos/ Betlém + přivezení betlémského světla-stane se 
tradicí/, jsou vyhlašovány soutěže pro děti i dospělé,  realizovány online akce, cvičení a podobně v těžké a omezené době 
covidu a občané tyto aktivity velmi kvitují. 
 

Usnesení: 
 
ZM projednalo předloženou zprávu a schvaluje 
I. dotační programy na rok 2021 ve znění přílohy tohoto návrhu a to následovně: 

 Dotační program „Podpora rozvoje aktivit pro děti a mládež a vzdělávání v roce 2021“,  objem finančních prostředků 
v programu ve výši 200 tis. Kč 

 Dotační program „Podpora rozvoje sportu dětí a mládeže v roce 2021“, objem finančních prostředků v programu ve výši 
900 tis. Kč 

 Dotační program „Podpora sportovní činnosti – pronájem a údržba městských sportovních zařízení v roce 2021“, objem 
finančních prostředků v programu ve výši 1.000 tis. Kč 

 Dotační program „Podpora rozvoje kultury v roce 2021“, objem finančních prostředků ve výši 300 tis. Kč 

 Dotační program „Podpora sociálních služeb v roce 2021“, objem finančních prostředků v programu ve výši 100 tis. Kč 
II. poskytování individuálních dotací z rozpočtu města Kosmonosy v roce 2021 dle podmínek stanovených v příloze tohoto 
návrhu v objemu finančních prostředků ve výši 500 tis. Kč 

 
Pro: 15/PharmDr.Masarčík,Judr.Řípa, Mgr.Boubín, ing.Janeček, ing.Zedník, Mudr.Stegerová, 
Bc.Křížková, Mgr.Petráš, ing.Blecha, Štěpánek, Vais, Fišer,Mudr.Čepelík,doc.Mudr.Horák 
DrSc.,Macoun/ 
Proti: 0 
Zdržel se:0   
 
Návrh byl přijat 

 
 

8)Informace starosty : 
 
-p.starosta PharmDr.Eduard Masarčík informoval zastupitele o posunu ohledně volnočasového areálu a 
realizace“Biotopu“..byla dokončena dokumentace a v letních měsících začne realizace stavby. 
 
- p.starosta informoval také o čištění prostoru – keře apod. v okolí koupaliště strojem „Drtikol“ informace 
doplnil p.Macoun s tím, že se jedná o kleštění lesního porostu, v budoucnu bude využito jako slunná louka 
pro příměstské tábory. 
 
-p.starosta poděkoval všem a hodnotil všechny , kdo se na realizaci podílejí velmi kladně také v součinnosti 
s obcí Bradlec a následným společným propojením Obory. 
 
-p.starosta poděkoval zastupitelům za práci v loňském roce, radě města Kosmonosy a úředníkům městského 
úřadu, kteří pracovali i nad rámec povinností.  
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-p.starosta popřál všem hodně zdaru do letošní práce, aby se povedli rozjeté věci, nevázla komunikace a 
abychom mohli zkvalitnit život a vytvořili podmínky pro důstojný život na území města Kosmonosy pro 
všechny obyvatele. 
 

 
_____________________________________________________________________________ 
 

9)Interpelace zastupitelů: 
 
-p.Bc.Křížková podala informace o provozu MŠ Kosmonosy v covidové době, momentálně se nacházejí 
v karanténě, předpokládáné otevření 01/02/2021. 
 
- doc.Mudr.Horák DrSc.vznesl dotaz ohledně očkování seniorů nad 80 let, dostal informace, že pomoci 
s registrací se intenzivně věnuje Mgr.Petříčková ze  správního odboru a letáky byly rozveženy těmto 
občanům přímo do místa bydliště a zvěřejněny na webu města Kosmonosy a facebookové stránce města 
Kosmonosy. 
 
-Judr.Řípa se připojil s informací, že je momentálně pozastaveno očkování z důvodu nedostatku vakcíny, 
zatím nejsou termíny a pokud se očkování rozjede jedná se i o spolupráci s Nadačním fondem Škoda Auto na 
zajištění svozu seniorů na očkování zapůjčením firemních vozů , eventuálně realizaci přímo jejich odvozu na 
dané očkovací místo, imobilním občanům bude přes praktického lékaře zajištěn odvoz sanitním vozem přímo 
na očkovací místo, nejdříve však v březnu, také se jedná o vybudování dvou nových očkovacích míst a to 
v Mnichově Hradišti a Benátkách nad Jizerou. 
 
- Mgr.Petráš taktéž informoval o situaci v ZŠ Kosmonosy v době covidu, funguje prezenční a distanční 
výuka a 1 a 2. třídy fungují standardně, v maximální míře se dodržují hygienické pokyny a čeká se na 
rozhodnutí vlády o dalších pokynech. 

 
10)Diskuse: 
 
-p.ing.Blecha požádal o termíny ZM do poloviny roku, budou  zastupitelům zaslány ve čtvrtek 28/01/2021  
 
- p.starosta přispěl ještě s informací o obdržení radaru, v dohledné době se začne měřit překračování rychlosti 
v problematických částech města po dohodě a jednání  i s dopravním inspektorátem Mladá Boleslav , abychom 
zklidnili provoz a zajistili větší bezpečnost pro občany Kosmonos. 

 
___________________________________________________________________________  
 
11)Závěr 

 
Starosta poděkoval přítomným a ukončil zasedání.  

___________________________________________________________________________ 
 
Jednání ZM  skončilo:   19:50          hodin 
 
Zapsala: Danuše Jeřábková 
 
Ověřovatelé: 
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 ……………………………………………..    ……………………………………………. 
    PharmDr.Eduard Masarčík  Mgr.Petr Boubín 
         starosta            místostarosta 
 
 
 
     ……………………………………………..    …………………………………………….. 
      Bc.Jana Křížková Martin Macoun 
                         
 
 
 
V Kosmonosech dne 27.01.2021 


